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Betreft: artikel 47 vragen van D66 inzake vervoer gevaarlijke stoffen per spoor. 
 
 
Maastricht, 11 februari 2019 
 
 
Geacht college, 
 
Onlangs verscheen er in dagblad Tubantia een artikel1 over aanpassingen van risiconormen voor 
vervoer van gevaarlijke stoffen over het spoor.  
 
Wij onderkennen dat het Rijk verantwoordelijk is voor de regulering van het vervoer van 
gevaarlijke stoffen over spoor en aangezien er een drukke spoorlijn dwars door onze stad loopt, 
vinden wij dat het Rijk terdege rekening moet houden met de belangen van de inwoners van 
Maastricht.  
 
D66 Maastricht is benieuwd naar de cijfers omtrent het vervoer van gevaarlijke stoffen per spoor 
door onze stad en de verwachte toekomstige ontwikkelingen daarin.   
 
Dit leidt tot de volgende vragen: 
 

1. Is het vervoer van gevaarlijke stoffen over spoor de laatste jaren toegenomen of 
afgenomen? 

2. Voorziet u een toename of een afname van het vervoer van gevaarlijke stoffen over spoor 
door Maastricht in de komende jaren? 

3. Wat ziet u in deze als het belang van de inwoners van Maastricht? En wat doet u om deze 
belangen van de mensen in Maastricht te behartigen? 

 
 
Namens de fractie van D66, 
 
Harald Barendse 
Raadslid D66 Maastricht 

                                                
1 https://www.tubantia.nl/regio/ministerie-wil-gevaarlijke-stoffen-over-twents-spoor-legaliseren~a97f97b3/ 
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